The Contribution to the Yearbook of Interior Design of China( No.9)
The yearbook is an annual collection representing the latest domestic interior designs. Five volumes of the Yearbook have been published since its beginning of 1997.Over 50 famous professional experts make up the policy-making body, and quite a number famous designers with outstanding achievements all over China are specially invited as composers.

The annual journal No. 9 mainly includes those interior design projects completed after Jan.1, 2005 in mainland China. The editorial department works very hard to encourage the advanced design culture and the academic exchange, to encourage the applications of the new materials, new technologies, and new standards, to award the qualified projects and their designers with certificates issued by CIID(China Institute of Interior Design). Companies and designers including those from overseas are welcome to contribute, the deadline for contribution to journal No.6 is the end of Sep,2006.

For more detail please contact the editorial department: M/s Wu, Yu Teresa  
Tel: 86-13911624921  or  Email: yearbook_xsl@yahoo.com.cn 

http://www.fancy-design.com/club/yearbook_e.htm
Add: No. 100101-200 P.O. Box,  Beijing 100101, P.R.China

The Application Form

Date Received:                              Category & No.:

	Name of the Project:

	Chinese name of the Project

	Category of the Project

	Location of the Project

	Building Area:         

	Design Completion Date:          

	Construction Completion Date:

	Name of the Design Company:  
Name of the Designer in Charge:

	Name of the Construction Company:          

	Contents: 
1 The Design Introduction of the Project(not more than 300 characters) 
2 A CD presentation of the project(not more than 6 minutes)

	Name & Tel. of the contributor:

	Address:

	Email:


中国室内设计年刊(第9期)征稿启示

本书旨在收录年度室内设计行业有代表性的作品, 采用国际16开彩色精印,每年一期。第六期原则上以2005年1月1日以后在中国境内完工的室内设计作品为主。年刊编辑部致力于先进设计文化的推广与交流,提倡新材料,新技术和新标准的应用,并对获选项目及其设计者授予由中国建筑学会室内设计分会签发的入选证书。欢迎国内外各单位或个人踊跃投稿, 第9期征稿截止日期为2006年9月底。
详情请联系中国室内设计年刊编辑部：许树龙 先生  

电话: 86-10-68312128,  86-13911624921

传真: 86-10-88375917

电子邮件：yearbook_xsl@yahoo.com.cn  
地址：100044，中国 北京 西城 车公庄大街19号,

中国建筑设计研究院内 2号楼 8层

稿件申请表
稿件收到时间:                                  稿件编号:

	项目名称:

	项目英文名称

	项目类别

	项目所在地

	建筑面积:         

	设计完成时间:          

	竣工时间:

	设计单位名称:  
设计负责人:

	施工单位名称:          

	稿件内容: 
1 项目设计说明(不超过300字)       页
2设计图纸

效果图电子文件(jpg 格式>300dpi)共          幅,提交CD或软盘         张
平立剖及详图的电子文件(dwg格式)共       幅,提交CD或软盘      张 

3实例照片( >7寸)           张或反转片           张
图片说明及所涉及的材料产品及新技术的应用介绍(不超过200字)               页

	投稿人姓名及联系电话:

	联系地址:

	电子邮件:


